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SE-BRM.0012.6.10.2024 

PROTOKÓŁ Z POSIEDZENIA 

KOMISJI ROLNICTWA I OCHRONY ŚRODOWISKA 

RADY MIASTA I GMINY KÓRNIK 

w dniu 10 grudnia 2024 roku 

 

Posiedzenie Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska odbyło się w dniu 10 grudnia 2024 

roku w sali posiedzeń ratusza bnińskiego. Obrady rozpoczęto  o godzinie  13:00,                   

a zakończono o godzinie 14:11. 

W posiedzeniu wzięło udział 7 radnych. 

Obecni: 

1. Michał Buchwald 

2. Iwona Kosmalska 

3. Marta Kowalczyk 

4. Dorota Łuczak 

5. Robert Maliński 

6. Jerzy Rozmiarek 

7. Andrzej Surdyk 

8. Piotr Szczepaniak 

9. Helena Świdurska 

W spotkaniu uczestniczyli także: Sebastian Wlazły wiceburmistrz MiG Kórnik, Sławomir 

Zakrzewski kierownik Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa UMiG Kórnik, Aneta 

Nowak-Flaczyńska kierownik Wydziału Gospodarki Odpadami Komunalnymi UMiG 

Kórnik, Krystian Kazyaka z-ca kierownika Wydziału Gospodarki Odpadami 

Komunalnymi UMiG Kórnik, Joanna Łuszczyk z-ca kierownika Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami UMiG Kórnik. 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska  Iwona Kosmalska otworzyła 

posiedzenie. Powitała zebranych. Poinformowała, że posiedzenie jest nagrywane,         

a zasady przetwarzania danych przedstawia Klauzula informacyjna wydana w związku  
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z prowadzeniem rejestracji nagrań Komisji - dokument jest załącznikiem do protokołu. 

Na podstawie listy obecności przewodnicząca stwierdziła, że w obradach uczestniczyło 

7 radnych. Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska miała kworum i mogła podejmować 

prawomocne decyzje. Przewodnicząca Iwona Kosmalska zapytała, czy radni mają 

uwagi do ogłoszonego wcześniej porządku obrad. Nie zgłoszono uwag i przystąpiono do 

głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Michał Buchwald, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Jerzy 

Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Helena Świdurska 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Piotr Szczepaniak 

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.  

2. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń.  

3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:  

a) określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za 

usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych, 

b) ustalenia regulaminu określającego zasady i tryb korzystania ze świetlic wiejskich 

działających na terenie Miasta i Gminy Kórnik oraz upoważnienia Burmistrza Miasta        

i Gminy Kórnik do ustalenia opłat za korzystanie ze świetlic. 

4. Omówienie przygotowań do dożynek gminnych w 2025 roku.  

5. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski.  

6. Zakończenie posiedzenia.  

 

2. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń. 

https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/e9149710-6b7c-4#collapse1
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/e9149710-6b7c-4#collapse2
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/e9149710-6b7c-4#collapse3
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/e9149710-6b7c-4#collapse6
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/e9149710-6b7c-4#collapse7
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/e9149710-6b7c-4#collapse8
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Dokumenty są załącznikami do protokołu. 

Nie zgłoszono uwag i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z posiedzenia w dniu 19.11.2024 r. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, 

Helena Świdurska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Michał Buchwald 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Piotr Szczepaniak 

  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie protokołu z posiedzenia w dniu 25.11.2024 r. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Michał Buchwald, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Jerzy 

Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Helena Świdurska 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Piotr Szczepaniak 

  

3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

Dokumenty są załącznikami do protokołu. 
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3a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych. 

Projekt uchwały szczegółowo omówiła Aneta Nowak-Flaczyńska kierownik Wydziału 

Gospodarki Odpadami Komunalnymi UMiG Kórnik. 

Brak pytań. 

Głosowano w sprawie: 

określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Michał Buchwald, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Jerzy 

Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Helena Świdurska 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Piotr Szczepaniak 

  

3b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego 

zasady i tryb korzystania ze świetlic wiejskich działających na terenie Miasta i Gminy 

Kórnik oraz upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Kórnik do ustalenia opłat za 

korzystanie ze świetlic. 

Zebrany radnych z projektem uchwały zapoznała przewodnicząca Komisji Iwona 

Kosmalska. Odniosła się do uwag, jakie były kierowane podczas omawiania projektu 

uchwały na poprzednich posiedzeniach Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz na 

Komisji Budżetu i Finansów. Do wypowiedzi przewodniczącej odniósł się wiceburmistrz 

Sebastian Wlazły informując, że podczas pracy nad projektem uchwały zostały wzięte 

pod uwagę niektóre wnioski i uwagi zgłoszone przez radnych oraz pozostałych 

wnioskodawców. Zauważył, że ze względu na ograniczenia prawne niektóre zapisy       
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w regulaminie korzystania ze świetlic zostały zmienione lub usunięte, np. zapisy 

dotyczące pobierania kaucji od wynajmującego. Przewodnicząca Komisji Iwona 

Kosmalska zapytała o możliwości egzekwowania od wynajmującego opłaty za 

wyrządzone szkody. Wiceburmistrz Sebastian Wlazły wyjaśnił, że jedyną możliwością są 

odpowiednie zapisy w umowie najmu, której podstawą prawną jest kodeks cywilny. 

Radna Helena Świdurska zapytała, jak należy postąpić w sytuacji, kiedy zostanie 

uszkodzone wyposażenie i w jaki sposób dochodzić naprawienia szkody. Wiceburmistrz 

Sebastian Wlazły powtórzył, że tylko w umowie najmu będzie można zastosować 

odpowiednie zapisy. Joanna Łuszczyk z-ca kierownika Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami UMIG Kórnik wyjaśniła, że umowę podpisuje najemca i bierze na 

siebie odpowiedzialność za powierzony mu majątek gminny. 

Radny Michał Buchwald zaproponował wprowadzenie zapisu do projektu uchwały          

o konieczności posiadania przez wynajmującego ubezpieczenia od odpowiedzialności 

cywilnej organizatora imprezy. 

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły poinformował, że majątek gminy Kórnik jest 

ubezpieczony. W proponowanym  regulaminie  nie  można  zastosować  takiego  zapisu. 

Radna Helena Świdurska zaproponowała przedstawienie tematu i poznanie stanowiska 

radcy prawnego. 

Radny Jerzy Rozmiarek zwrócił uwagę na fakt, że świetlice wybudowano dla 

mieszkańców i powinni oni bezproblemowo z nich korzystać. 

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły odniósł się do przepisów obowiązującej ustawy. Zwrócił 

uwagę na ważność i unormowanie kwestii wynajmu świetlicy w umowie wynajmu. 

Dyskusję podsumowała przewodnicząca Komisji Iwona Kosmalska informując,               

że projekt uchwały i regulaminu wynajmu pozostaje bez zmian, a zgłoszone uwagi 

zostaną ujęte w umowie wynajmu. Więcej uwag nie zgłoszono i przystąpiono do 

głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia regulaminu określającego zasady i tryb korzystania ze świetlic wiejskich 

działających na terenie Miasta i Gminy Kórnik oraz upoważnienia Burmistrza Miasta       

i Gminy Kórnik do ustalenia opłat za korzystanie ze świetlic. 

Wyniki głosowania: 
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ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Michał Buchwald, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Jerzy 

Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Helena Świdurska 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Piotr Szczepaniak 

  

4. Omówienie przygotowań do dożynek gminnych w 2025 roku. 

Przewodnicząca Komisji Iwona Kosmalska poinformowała radnych o odbytym spotkaniu 

w dniu 25 listopada 2024 roku w Kórnickim Ośrodku Kultury w Kórniku. W spotkaniu 

uczestniczyło kilku radnych oraz Sławomir Animucki Dyrektor KOK w Kórniku. Podczas 

spotkania został przedstawiony plan organizacji kolejnych dożynek gminnych. 

Przewodnicząca Komisji zauważyła, że w związku z przejęciem organizacji dożynek 

gminnych przez KOK w Kórniku nie ma potrzeby tworzenia komitetu dożynkowego. 

Radny Michał Buchwald zgodził się ze słowami swojej przedmówczyni.  

Radny Jerzy Rozmiarek przedstawił założenia powstałego dwadzieścia lat temu 

komitetu dożynkowego. Wyraził swoje rozczarowanie obecną sytuacją. Zwrócił uwagę, 

że dożynki organizowane są przede wszystkim dla mieszkańców. To także możliwość 

wsparcia i pokazania odpowiedzialności radnych za wieś. 

Przewodnicząca Komisji przytoczyła problemy z organizacją tegorocznych dożynek. 

Radna Marta Kowalczyk zapytała za jakie zadania odpowiada KOK podczas organizacji 

dożynek. 

Przewodnicząca Komisji Iwona Kosmalska zaznaczyła, że w obecnej sytuacji komitet 

dożynkowy nie ma racji bytu, ponieważ większość zadań jest po stronie KOK. 

Radny Andrzej Surdyk nie zgodził się ze stanowiskiem przewodniczącej Komisji. Zwrócił 

uwagę, na długoletnią tradycję dożynek gminnych. Zaproponował podział zadań 

pomiędzy komitetem dożynkowym, a KOK w Kórniku.  Ze słowami radnego zgodził się 

radny Jerzy Rozmiarek. Zaproponował zaproszenie na następne posiedzenie komisji 

Sławomira Animuckiego dyrektora KOK w Kórniku. 
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Pomysł poparła radna Helena Świdurska. 

  

5. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

Radny Michał Buchwald zapytał, czy zostały przeprowadzone pierwsze konsultacje oraz 

czy do pracowników urzędu MiG Kórnik zajmujących się programem „Czyste Powietrze” 

trafiły informację o zmianie stawek. Odpowiedzi udzielił wiceburmistrz Sebastian Wlazły 

informując, że jest to program rządowy. Zaproponował poczekać do lutego przyszłego 

roku. Wtedy samorządy będą miały większą wiedzę dotyczącą programu „Czyste 

Powietrze”. 

Radny Michał Buchwald zwrócił uwagę na brak szczelności programu, trudną dla 

przeciętnego mieszkańca procedurę zgłaszania wniosków oraz brak edukacji                  

i odpowiedniej promocji całego przedsięwzięcia. 

  

6. Zakończenie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodnicząca Iwona Kosmalska 

zakończyła posiedzenie Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska.  

 

                                                                                            Przewodnicząca Komisji  

                                                                                              /-/ Iwona Kosmalska  

 

 

 

 

 

Protokołowała: Ewa Woźniak  


